
Referat fra generalforsamling Hejlsminde Vandforsyning I/S. 

 

1. Valg af dirigent der konstaterer lovligheden af indkaldelse og udpege referent. 
- Bestyrelsen peger på Mogens Vester som vælges. 
- Mogens Vester tilkendegiver at generalforsamlingen er lovlig og gennemgår dagsordenen. 
 

2. Beretning for det forgangene år. 
- Formanden, Christian Rasmussen, gennemgår det forgangene års hændelser (få denne 

gennemgang ved Christian) 
- Hans Jørgen Bertelsen: mener at vandværket har brugt for mange penge på reparationer som 

ikke burde have været der, hvis man for længe siden have lukket værket og købt vand ved 
Hejls. 

- Laila Meier kommenterer at det lyder til at bestyrelsen har haft travlt. 
 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 
- Egon Hundevadt fortæller at bestyrelsen har valgt at vise regnskabet gennemgås på projektor 

så der spares på papiret og alle kan følge med på en gang. 
- Der vises et saldoregnskab, så det er lettere for alle at kunne overskue gennemgangen 

(Regnskabet er tilgængeligt på vandværkets hjemmeside). 
 

4. Budget fra det kommende år. 
- Budgettet gennemgås samtidig med regnskabet. 

 
- Møller Hansen: vil gerne vide hvordan det forventede overskud kan være højere næste år – 

men det er grundet en øget fast afgift og stigning i m3 priser. 
 
- Lars Thygesen: Mener at den fast afgift bør reguleres da man ikke føler det er fair at man skal 

betale så høj en fast afgift, men at den burde være beregnet ud fra den enkelte forbrugers 
vandforbrug. 

 
- Han er bekymret for om dette kan blive for høj på sigt, om værket er for småt til at være en 

selvkørende enhed. 
 
- ?: Mener at der bør kigges på om den faste afgift skal ændres efter den enkelte forbrugers 

forbrug.  
 
- Laila Meier: Fortæller at det er en gammel ordning man betaler den høj faste afgift, for det har 

gennem mange år været en problemstilling – men hun fortæller at man nok ikke kan finde 
billigere priser i andre vandværker. 

 
- Mogens Vester: mener dette bør betragtes som input til bestyrelsen. 
 
- Hans Jørgen Bertelsen: Kan ikke forstå at priser skal hæves, når formanden har sagt at det er et 

godt værk. Han mener at der er et ringe vandværk og bestyrelsen bør skamme sig.  
 



- Mogens Vester konstaterer at regnskabet og budgettet er godkendt. 
 

 
5. Behandling af indkommende forslag. 

- Bestyrelsen stiller forslag om at Vandværket ændres fra et I/S til et a.m.b.a., dette skydes at 
SKAT gerne vil have personlige informationer fra alle interessenterne, så de kan vide hvem 
forbrugerne er. 

- Dette vil give bestyrelsen øget arbejde, samt det kræver opbevaring sikres at de enkelte 
forbrugers personlige informationer opbevares. 

- Dette vil også sikre de enkelte forbrugere at de ikke hæfter for en evt. gæld hvis vandværket 
går konkurs. 

- Med den nye firmastruktur vil der ikke være nogen der kan komme til at hæfte for evt. gæld. 
- Mogens Vester fortæller yderligere om forskellene fra I/S til a.m.b.a. (disse kan 

vedlægges/ligges på hjemmesiden) 
- Det godkendes på generalforsamlingen at der i bestyrelsen arbejdes videre med ændring af 

firmastruktur. 
 
 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

Post Person På valg Genvalgt / nyvalgt 
Formand Christian Rasmussen På valg 2023 Genvælges 
Næstformand Svend Terp   
Kasserer/sekretær Egon Hundevadt På valg 2023 Genvælges 
Bestyrelsesmedlem Peter Meier På valg 2023 Genvælges 
Bestyrelsesmedlem Kenneth Hjort  Steffen Thiemer 

 

Suppleant 1. Svend Erik Bonniksen På valg 2023 Genvælges  
Suppleant 2. Hans Erik Zakariasen På valg 2023 Genvælges 

 

- Kenneth Hjort træder ud af bestyrelsen, da han fraflytter som forbruger ved Hejlsminde 
Vandforsyning-Syd I/S 

 

7. Valg af bilags kontrollant og bilags kontrollant suppleant (på valg hvert år) 

Post Person Genvalgt / nyvalgt 
Bilags kontrollant Anne Mette Friis Genvælges 
Bilags kontrollant suppleant Peter Graasbøl Genvælges 

 

 

 

 



 

8. EVT. 
- Mogens Ravn-Christensen, Æ´skovbryn 14: Har glemt at aflæse vandmåler og er overrasket 

over at have modtaget ekstra regning på 500 kr. da han ikke har indleveret aflæsningen til 
tiden. Han stiller sig uforstående overfor denne ekstra regning, da der er blevet skønnet et 
forbrug. 
 

- Egon Hundevadt: Denne ekstra udgift fremgår af takstbladet. 
 
- Der stilles spørgsmål til et aflæsningsgebyr som Blue Kolding pålægger regningen på 36kr., men 

Egon Hundevadt forklarer at det er nogle penge som Vandværket får retur for at foretage 
aflæsninger. 

 
- Hans Jørgen Bertelsen: Spørger ind til en sag der har været omkring Æ´Skovbryn 29, og han 

mener ikke at formanden har givet Blue Kolding besked omkring en fejlaflæsning der har stået 
på gennem en årrække. 

 
- Der spørges ind til hvor de primære reparationer for vandværket er lokaliseret. Ligger det 

primært i selve værket eller er det ude i jorden. For hvis de er i jorden, vil disse udgifter ikke 
bespares, selv om man vælger en sammenlægning. 

 
- Hans Jørgen Bertelsen: Mener at værket burde have sparet penge på at købe vand fra Hejls 

Vandforsyning. 
 
- Hans Vester: Mener at bestyrelsen har hørt dette tidligere, og det er hørt igen i år. Men han 

mener det bør være op til bestyrelsen hvorvidt de ønsker at ændre formen som vandværket 
køres på. 

 

Referent: Anne Mette Meier 

 

 


